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informes obtinguts de les persones amb les quais 
s’ha assessorat. Es llegeixen les bases del con- 
curs que són aprovades i s’acorda que es realitzi 
immediatament.

Es dóna compte de l ’oferta feta pel Sr. J. Solà, 
])er a construir una maqueta del Casal del Metge 
pel preu de 2000 pessetes. Després d’estudiar de- 
tingudament aquesta oferta i vist que no en re
sultaría cap utilitat pel Sindicat s’acorda no ac
ceptai i .¡ ¡ lll

Caixa de Beneficencia.— El Dr. Mas i Puig, 
per la seva condició de Président de la Comis- 
sió que té cura d’aquest Servei, informa del ré
sultat de la darrera reunió que han célébrât i de 
conformitat amb el que proposa s’acorda:

Fer constar l ’agraïment al Collegi de Metges 
de Barcelona pel fet d’haver destinât a la Caixa 
de Beneficencia els interessos de les 4.000 pesse
tes que ha subscrit del Casal.

S ’acorda de concedir les següents subvencions:
A  l ’orfena G. G., 50 pessetes al mes, durant 3 

mesos.
A  la Sra. M. S. Vda. C., 25 pessetes al mes, 

durant 3 mesos.
A, la Sra. M. C. Vda. V ., 50 pessetes al mes, 

durant 5 mesos.
A l company Dr. A., una subvenció única de 

100 pessetes.

Responsabilitat civil.— El. Dr. Trias i Pujol, 
com a Président de la Comissió que té cura d’a- 
quest Servei, informa del résultat de la darre
ra reunió que han célébrât, la qual es limita a 
détails d’organització.

Exhibeix i s’aprova el model de sol-licitud d’or
ganització.

Finalment dóna compte de l’oferiment rebut de 
l’Anónima d’Accidents per tal de fer l’assegu- 
rança col-lectiva a proporció d’un capital fix que 
la Companyia asseguraria, i manifesta que la Co
missió es manifesta contrària a l’oferta per en
tendre que acceptant-la es desvirtuaría l’essència 
d’aquesta forma de previsió tal com el Sindicat 
creu convenient per defensa deis seus socis. El 
Consell coincideix amb les apreciacions del doc
tor Trias, que considera molt ben fonamentades 
i, per unanimitat, s’acorda de no acceptar l ’ofe- 
riment que s’ha présentât.

Assegnrança dels trente primers dies de ma- 
laltia.— En absèneia del Dr. Mundi, président

de la Comissió que té cura d’aquest Servei, es 
donà compte de la darrera reunió que han célé
brât, la quai es limita a redactar els models de 
sol-licitud i fui les de propaganda, tots els quais 
s’exhibeixen i són aprovats pel Consell.

Assegnrança de Veilesa.— El Dr. Pujadas, dóna 
compte de les darreres reunions celebrades per la 
Comissió en les quais s’ha continuât l’estudi d’a- 
quest important projectc, analitzant principalment 
la base econòmica que ha d’ésser el seu fona- 
ment. El Consell s’assabenta amb satisfaccio de 
les gestions practicades i aprova tot l’^ctuat per 
la ponencia.

Es tracta de Fassumpte iniciat en sessions an- 
teriors referent a la R. O. per a l ’aprovaciô de 
plaça de Titulars i a les gestions de la Comissió 
nomenada per disposició oficial per a Festudi de 
la conducta i partits medics.

La presidència dóna compte de les gestions, 
entrevistes i reunions celebrades amb diversos 
companys per iniciativa i d’acord amb el Dr. Mes- 
tres i Miquel, ponent daquesta qüestió, amb l’ob
jecte de fixar un criteri assessorat pels companys 
que niés s’han distingit pel seu coneixement d’a- 
quell assumpte.

El Consell aprova totes les gestions realitzades 
i el Dr. Mestres i Miquel assabenta als Conse- 
11ers que el vinent dia 8, s’ha de reunir a Madrid 
la Comissió de la Conducta Médica i explica de- 
talladament les seves orientacions que pensa man
ten ir en aquella reunió, tot el qual mereix l’unà
nime aprovació de tots els reunits.

Són admesos socis a les resultes dels tràmits 
acostumats els companys que consten en altre Hoc 
del B u t l l e t í .

El Sr. President dóna compte de qué se li adre- 
çà un company fent-li, amb carácter oficial, de- 
terminades observacions referent als rumors que 
circulen de la próxima estabilització de la pesse- 
ta i pel que aixô pogués afectar el moviment de 
capital del C A S A L  D E L  M E T G E  i també en 
els fons de la Mutual Médica.

Es canvien impressions sobre aquesta observa
do, la quai s’acorda de traslladar al Consell de 
la Mutual i, a propòsit de la discussió d’aquest as
sumpte, el Sr. President Dr. Moll exposa en prin
cipi la idea que en els fons de la Mutual Mèdica 
i com a forma d’inversió profitosa i sempre sense 
sacrificar el rendiment actual, s’adquirissin a les 
capitals de les províncies on actúa el Sindicat un


